

Respekt – Ansvarlig – Konkurrence – Fællesskab – Engagement	
<b>Møde om:</b>	DBBF bestyrelsesmøde
<b>Deltagere:</b>	Thomas Frydendal (TU, Jesper Nielsen(B&U), Jørgen Kvist (JK), Morten Thomsen (DU) Henning Seehausen (EU), Mads Christensen (TRU, Næstformand), Morten Jespersen (KU), Marius Hansen (3x3), Louise Bach (DL), William Bond (adm)
<b>Undskyldt:</b>	Michael Piloz (BL) Michael Bloch (formand)
<b>Dato:</b>	18.11.20
<b>Sted:</b>	TEAMS



#	Tid	Emne	Underpunkter
1.	20:00-20:30	<b>Ekstraordinær Rigsdag</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ William orienterer om status på den ekstraordinære Rigsdag.</li> </ul>
		<b>Referat</b>	William Bond orienterer om at der er 17 der PT er tilmeldt rigsdagen. Der er den 18. november sendt en reminder ud til alle klubberne. Eftersom de nordjyske kommuner er blevet åbnet op igen, bortfalder muligheden for klubberne i de pågældende kommuner at deltage via TEAMS. Klubberne er blevet orienteret om ændringen, så de skal deltage fysisk ligesom alle andre.
2.	20:30-21:15	<b>Status på Eliten - Økonomi og sponsorarbejde</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Henning Seehausen orienterer omkring økonomien, samt sponsorsituationen i Eliteafdelingen. Se også bilag, som Henning har sendt.</li> </ul>
		<b>Referat</b>	<p>Henning Seehausen orienterer omkring det underskud som eliten potentielt kommer til at lave i indeværende budgetår. (Se Bilag)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Økonomien i Boblerne som herre og damerne spiller i er svær at styre da vi er underlagt FIBA, som bestemmer. Det betyder at der kommer regninger løbende som ikke budgetteret med.</li> <li>➤ Forbundet har flere sponsorer til damerne. Men grundet corona og manglende hjemmekampe, kan vi ikke leve op til de aftaler der er lavet. Vi har prøvet at række ud til sponsorerne for at få lavet alternative løsninger som de kan se dem selv i. Ca. halvdelen er positive og ønsker fortsat</li> </ul>

			<p>samarbejde. Halvdelen har haft et ønske om at komme ud af deres aftale. Der er taget kontakt fra forbundets side, men der er stadig ingen dialog.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Copenhagen invitational skylder forbundet 82.000 kr. for tilmeldingsgebyr. Vi har nu lavet en aftale om at beløbet bliver tilbagebetalt omkring 1. december.</li> <li>➤ Henning har undersøgt de forskellige puljer i kultur og erhvervsministeriet og vi falder uden for de muligheder puljer giver for kompensation. DIF har dog åbnet op for deres initiativpulje som har været lukket i lang tid. Puljen kan søges af forbund som er trængte grundet corona. Denne pulje søger vi. Der er 3,2 millioner i puljen.</li> </ul>
3.	21:15– 21:45	<b>Strategispor DIF 21-24</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Bestyrelsen bedes kommenterer på strategi udkast sendt af Thomas Johansen. Strategispor skal afleveres til DIF senest den 1. december.</li> </ul>
		<b>Referat</b>	<p>Thomas Johansen orienterede bestyrelsen omkring vores strategispor med Dif som skal afleveres den 1. december. Thomas Johansen havde møde med Mikkel Sansone, vores DIF konsulent som generelt er meget positiv overfor vores strategiarbejde. Rasmus Winkel har leveret en stor del af rugbrødsarbejdet, men vil nu træde tilbage og Thomas Johansen laver de sidste småjusteringer, hvor de vigtigste er:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Generelt beskrive effekt af indsatser mere tydeligt</li> <li>➤ Omfordeling af Økonomi og skærpe indsatser i de spor hvor økonomien bliver berørt.</li> <li>➤ Redigerer 3x3 sporet, så vi ikke er afhængige af at blive en selvstændig idræt.</li> </ul>
4.	21.45- 22.00	<b>Evt.</b>	Thomas Johansen fortalte kort om status på kontoret.
		<b>referat</b>	
5.			
6.			
7.			

Ejer	Opgavebeskrivelse	Deadline	Oprindelig dato
Udvalgsformænd	Finde to suppleanter til hvert udvalg med hensyntagen til diversiteten.		
RW+TU	Ny organisering i TU	15-12-19	
RW	Kvindelige bestyrelseskandidater til rigsdagen	15-01-20	
RW	Invitere DIF's repræsentant til bestyrelsesmøde	15-01-20	
JK + MHB	Ny økonomiansvarlig	01-02-20	
JNI, MHB, MC	Ny formand for Børn og unge	01-02-20	
MHB	Formand for 3x3 udvalget	01-02-20	
RW	Kørestol – DM ugen?	01-03-20	
RW	Indkald til rigsdag	07-04-20	
RW	Gennemgå forretningsorden for bestyrelsen ang. Lukkede punkter	30-04-20	
MHB	Oplæg om finansiering af landshold på rigsdag.	01-05-20	
TJS	Hvad skal der til for at få alle udvalg med til Vejen mødet?	01-05-20	
RW/RLA/TJS	Hvordan kan vi hæve kvaliteten til statistik og dommerbord uden at stille krav om licens?	01-06-20	
raw	Opstilling på konsekvenser ved ændring af princip for stemmetildeling på rigsdagen	01-10-20	
RAW	Færdiggørelse af lovforslag	01-07-20	